
 

Referat af bestyrelsesmøde onsdag den 11. september 2024 

Til stede: Jens Kragh-Asbæk, Annette Christiansen, Per Heskjær, Bjarne Jensen, Henriette Le 

Metayer, Mette Thomas og Birthe Petersen 

Afbud: Maria Brünner og Christian Wolff-Petersen 

Dagsorden: 

1) Valg af ordstyrer 

2) Opsamling på kulturnatten  

3) Søger flere frivillige til Børnebio 

4) Vagtplan for frivillige i kiosken 

5) Strikkebio  

6) Eventuelt 

 

Referat 

Ad. 1. Valg af ordstyrer 

Jens 

 

Ad. 2. Opsamling på kulturnatten 

Generelt en vellykket aften. Der var mange gæster allerede fra kl. 16.00 og lige til lukketid. 

Ferniseringen var et rigtig godt indslag, som understøttede, at det var en kulturnat. 

 

For at få vagtplanen til at hænge sammen kræver det 12 til 15 frivillige i løbet af dagen/aften. Ellers 

skal flere have dobbeltvagter, hvilket var tilfældet i år. Håber det er muligt at få flere til at hjælpe 

næste år. 

 

Vi skal have udarbejdet en drejebog med opgaver og kontaktpersoner i forbindelse med 

kulturnatten, så alle kan træde til. 

 

Aftenen gav en omsætning på 10.500 kr. og et overskud på 5.000 kr. 

 

Ad. 3. Søger flere frivillige til Børnebio 

I sidste uge har der været et opslag på Borup Info om at få flere frivillige til Børnebio. Det har givet 

fire nye frivillige.  

 

Der er 88 børn tilmeldt Børnebio onsdag og 50 torsdag. 

 

 

 



Ad. 4. Vagtplan for frivillige i kiosken  

Bjarne tager over efter Per. Inden overdragelsen kan træde helt i kraft forudsætter det, at Bjarne 

får adgang til at oprette nye frivillige i Supersaas, og at der oprettes en mailgruppe til de frivillige i 

kiosken. 

 

Der skal tjekkes om på om nogen af de frivillige, som ikke længere tager vagter, har nøgler, som 

skal returneres. Desuden skal der udarbejdes et kort skriv om, hvad det indebærer at være frivillig. 

 

Ad. 5. Strikkebio  

Søndag den 27. oktober vil der være stikkebio. Fra kl. 14.00 til 15.00 vil der være mulighed for at 

købe garn og fra kl. 15.00 vises filmen ”Den sidste rejse”. Lyset vil være dæmpet, så det er muligt at 

strikke, mens filmen vises. 

 

Ad. 6. Eventuelt 

• På bestyrelsens strategidag vil der ud over en række drøftelser også blive løst nogle 

konkrete opgaver, så vi når i mål med dem på selve dagen. 

• Der er udarbejdet en liste med større og mindre vedligeholdelsesopgave. 

Vedligeholdelsesgruppen når ikke dem alle, så der kan eventuelt afholdes en arbejdsdag, 

hvor alle frivillige kan komme og hjælpe til. 

• På Borup Info lægges der et opslag op om, at alle, der har lyst til at hjælpe med 

vedligeholdelsen af Kino, er meget velkomne til at møde op om tirsdagen kl. 9.00 og et par 

timer frem. 

• Søndag den 3. november afholdes der Antik-vurdering med samme koncept og vært som 

på TV. Kino sælger kaffe og kage. Der bliver udarbejdet et opslag med flere informationer.  

• Nogle gange slår lyden fra ved filmvisning (gruppe 2). Per snakker med elektrikeren om at få 

det ordnet. 


